
 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 22.11.23 

Kl. 17-18.30 i Personalerummet 

Afbud: Mathilde og Mads 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet (10 min) 

a. Fælles elevrådsmøde 

Det fælles elevråd har været på REFA. Der blev diskuteret affaldssortering.  

Tilbagemelding fra opmærksomheden på “Det rigtige for alle børn”. Trivels var det som optog mest.  

b. Besøg fra Danske skoleelever – Det gode elevrådsarbejde 

En masse sedler med input fra eleverne, som elevrådet kan arbejde videre med.  

Det var en positiv proces, som vi også vil benytte os af i starten af næste skoleår.  

Der var også fokus på elevernes medbestemmelse. 

 

3. Årsmøde i januar (10 min) 

a. Børns Vilkår er kommet med tilbud på 6.700 kr. til Temaoplæg om Børn og Unges trivsel. 

Vedtaget. 

b. Hvordan får vi formidlet til flest mulige deltagere i forældregruppen? Hvem gør hvad? 

   Der satses på en flertrinsraket i kommunikationen ud til forældrene.  

Skolebestyrelsen vil skrive ud på FB. Pernille får tekst fra Mathilde (Børns Vilkår) og Louise. 

Skolebestyrelsesmedlemmer vil skrive ud til de forældre/klasser, som de er 

kontaktforældre til. Pernille giver adgang. - Louise deler tekst til at sende ud. 

Skolens ledelse vil sende info ud nu – inden juleferien – i start januar. 

Børnehavernes forældre og personale inviteres.  

På hjemmesiden. Reserverer i alles kalendere.  

Praktikanterne inviteres også.  

c. Børnepasningsordning v. elevrådet- incl. Pasning af børn fra børnehaverne. 

i. Det tages op i Elevrådet, så de klædes på til opgaven. 

 

4. Opstart på drøftelse af nye principper for lejrskole/studietur (20 min) 

a. Tilbagemeldinger fra personalemøder 



 

 

Susanne gennemgik tilbagemeldinger, som lå spredt i holdninger til spørgsmålet om 1-2 

 lejrskoler. Der var stemning for at alle ture blev afviklet i DK.  

Det økonomiske aspekt og forældreopsparing blev drøftet. Den nye præmis vil være at 

 klasserne/årgangen selv skal spare op til en tur nr. 2.  

Fællesskabet kan forhåbentlig styrkes på årgangen. 

b. Videre drøftelse af principper 

Punktet skal til drøftelse i elevrådet.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe, som laver udkast til principper på de foreliggende  
 drøftelser. Louise, Hanne og Astrid, Katja, Mathilde? + en rep. fra elevrådet? 

 

5. Opsamling på opmærksomheder omkring vikardækning/indhold (10 min) 

a. Tilbagemeldinger og tiltag fra personalemøde 

Der er lavet tiltag i forhold til at lave synlige oversigter over hvad klassen kan lave af  
 fagligt indhold i alle situationer.  

Retningslinjer udarbejdes og formidles på skolen til skolens personale og vikarer.  

6. Næste møde – juleafslutning den 14.12. (5 min) Kl. 17-19. 

a. Hvem gør hvad? 

Dagsorden med orienteringspunkter.  

Mathilde og Hanne overrasker med noget mad.  

 

7. Høring vedr. lukkedage mellem jul og nytår? (10 min) 

a. Hvem vil gå videre høringssvar? 

Hanne får høringsbrev tilsendt til besparelse, når det kommer. 

 

8. Generel orientering (15 min) 

a. Elever  

a. Indskrivning – aktuelle tal 

Der er 22 indskrevne børn. Der er børn som søger ind udefra. Det besluttes omkring  
 januar. 

b. I øvrigt 

Børnehaverne er inviteret til generalprøvekoncert med 0.-2. Kl.  

Selve koncerten er den 4.12. 

Sidste skoledag før juleferien i Afd.1 + 5. årgang er der planlagt kirkegang x2 med  i

 nvitation af bedsteforældre.  

1.12.: Juleklippedag 

b. Personale 

Der er pt. 3 langtidssygemeldinger.  

Der samtidig meget sygdom (også corona) i blandt både børn og voksne.  

c. Andet 

 

9. Punkter til kommende møder og eventuelt (5 min) 



 

 

Retningslinje for Komme og gå-tider i SFO. 

 


